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Sent: Tue 3/9/2021 3:09:36 PM

Subject: RE: Marjolein CC email: Intern of uitgaand stuk betreffende 'depublicatie van de scorekaart van Farma ter Verantwoording

(zaaknummer:218215)'

Received: Tue 3/9/2021 3:09:36 PM

Dank je.

Van: ERE bd ) JERE @minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 9 maart 2021 16:08

Aan:BE3 120) SEEM @minvws.nl>; 12:8 (12)JEM @minvws.ni>
Onderwerp: Marjolein CC email: Intern of uitgaand stuk betreffende 'de publicatie van de scorekaart van Farma ter Verantwoording

(zaaknummer: 218215)’

Op verzoek van DGV heb ik antwoord op vraag 8 aangepast. Ik heb hem doorgedaan in de lijn. Groete [EXE

Vraag 8

Heeft u, en de Nederlandse regering als mede-onderhandelaar van de Europese aankoop van COVID-19-vaccins,

aangedrongen bij de farmaceutische producenten op het delen van kennis en intellectueel eigendom? Zo ja, kunt u een

weergave van deze discussie delen? Zo nee, waarom niet?

Antwoord 8

De onderhandelingen door de Europese commissie gingen primair over de aankoop van vaccins. De farmaceutische

producenten waarmee de EU contracten zijn aangegaan hebben wel bij subcontractors de productie uitbesteedt. Dus de

farmaceutische bedrijven delen hun kennis met subcontractors of er worden samenwerkingsverbanden opgezocht om hun

productiecapaciteit te vergroten. Het delen van intellectueel eigendom is, buiten voorgenoemde, niet uitgebreid aan de

orde geweest.
Het belang van brede toegankelijkheid wordt ook door de Europese commissie onderstreept. Zie ook het antwoord op

vraag 6.

Klik hier om naar de zaak te gaan

Met vriendelijke groet,
512e !s12e 5.1.2e )


